
Vraagnr. P&C product Partij Onderwerp Pagina Omschrijving vraag Antwoord
Jaarstukken 2023 VVD Ontwikkeling financiële positie 12 Trendmatig laat de begrotingsbehandeling de laatste jaren altijd een (spectaculaire) daling van de kengetallen zien, 

van de (huidige) 8 die de gemeente vaak heeft naar een 6 of lager, waardoor mitigerende maatregelen nodig zijn dan 

wel lijken. Vervolgens laten de jaarstukken een heel ander beeld zien, waarbij er miljoenen overblijven en de 

kengetallen fier overeind staan. Kan er een dieper liggende analyse gegeven worden dan hetgeen genoemd in de 

jaarstukken benoemd, waar mitigerende maatregelen nodig zijn (bv 'strakker' begroten) en hoe de jaarstukken meer 

in overeenkomst kunnen komen met de verschillende begrotingen voor het desbetreffende jaar?

Jaarstukken 2024 VVD Ontwikkeling financiële positie Gemeenten ontvangen van het rijk op dit moment jaarlijks ongeveer 6,5 miljard aan specifieke uitkeringen van het 

rijk. Het gaat om geoormerkte bedragen, gelden die alleen besteed mogen worden aan een specifiek vooraf 

vastgesteld doel. Hoe verhoudt in onze gemeente  van deze geoormerkte (rijks-)gelden zich tot de inkomsten en het 

verloop van de uitgaven (in 2023)?
Jaarstukken 2025 VVD Ontwikkeling financiële positie Het voordelig resultaat van 9,5 miljoen euro is vooral terug te voeren op incidentele voordelen. Wat is het werkelijke 

operationele resultaat over het jaar 2023 en wat zouden de hiervoor gecorrigeerde kerngetallen zijn?

Jaarstukken 2023 VVD Indicatoren verchillende 

programma's

Voor programma 3 zijn er goede indicatoren om de 3 W-vragen te kunnen toetsen en te beoordelen op voortgang. 

Voor veel andere programma's zijn die er niet, maar ook niet in verschillende beleidsdocumenten vastgelegd. Zijn 

deze er simpelweg niet, hebben we de data niet of kunnen we alsnog indicatoren toevoegen?

Jaarstukken 2023 VVD Informeren seniores 15 Hebben de informeer acties impact? Worden meer ouderen bereikt (terug te zien in aanvragen/contacten ouderen 

met de gemeente)? Monitoren wat de impact is van de acties? Hoe zouden we dit kunnen vergroten?

Jaarstukken 2023 VVD Mantelzorg 16 Wanneer zal de herijking van de lokale regeling mantelzorgwaardering plaatsvinden?

Jaarstukken 2023 VVD Vroegsignalering 18 Uitleg over aanpak: wat hebben we er als gemeente van geleerd? Is er een rode draad in redenen waarom er 

betalingsproblemen waren? Zijn inwoners weerbaarder dan lijkt? Is het een heterogene of homogene groep? Wat 

moeten we veranderen aan de aanpak?

Jaarstukken 2023 VVD Schuldhulpverlening 19 Hoe verhouding zich de aantallen die genoemd zijn tot de afgelopen jaren?

Jaarstukken 2023 VVD Welzijn en Cultuur 21 Wat is de status van het oude Gooise Meren Marketing. Wat zijn de kosten/baten geweest?

Jaarstukken 2023 VVD Tarieven en opbrengsten 76 Toeristenbelasting eventueel omhoog, wat zou 10 cent extra b.v. opleveren?

Jaarstukken 2023 VVD Afvalstoffenheffing 77 Op pagina 77 staan de bedragen voor de afvalstoffenheffing, waarbij opvalt dat een éénpersoonshuishouden relatief 

meer betaald dan een meerpersoonshuishouden. Tegelijkertijd zien we dat er steeds meer 

éénpersoonshuishoudens. Met oog op de perspectiefnota en de 100% kosten dekkenheid: is het niet rechtvaardiger 

zijn, in het kader van ''de vervuiler betaald'', dat er wordt gekeken naar het daadwerkelijk aantal personen per adres 

in plaats van een differentiatie tussen één- en meerpersoonshuishoudens? Hoe zijn de kosten voor deze heffing 

opgebouwd?
Jaarstukken 2023 VVD Verplichte indicatoren 211 Hoge WOZ, relatief veel woninginbraken. Hoe kunnen we dat beter sturen?

Jaarstukken 2023 VVD Onderuitputting budgetten - We zien dat er 9 miljoen euro overblijft op de jaarrekening 2023. Omdat het niet goed te destilleren is: 

welke(structurele) budgetten zijn onderuitgeput en daardoor niet volledig gebruikt (bijvoorbeeld op BORG, 

duurzaamheid, PRO)? Om hoeveel geld gaat dit, welke afdelingen/posten betreft dit, heeft dit een structureler 

karakter en is dit meegenomen in de Perspectiefnota?
Jaarstukken 2023 VVD Ontwikkeling financiële positie - Wat is - meerjarig - het investeringspercentage geweest binnen deze gemeente? Hoeveel van de begrote en 

gewenste investeringen/budgetten zijn de afgelopen jaren uitgegeven? En wat betekent dit voor de uitvoering van 

beleid van de gemeente en de kapitaallasten? Wat merken inwoners ervan?
Perspectiefnota 2025 VVD Vraag aan Buvelot -bibliotheek In de perspectiefnota staat dat het plan is om activiteiten bibliotheek efficient in te gaan zetten de komende jaren, 

wat geld moet besparen. Kan Buvelot aangeven op welke manier de bibliotheek dit kan doen? Waar moeten we aan 

denken?
Perspectiefnota 2025 VVD Algehele financiële situatie 5 Er staat dat er - bij maximale financiële compensatie van het Rijk - nog geen sluitend saldo gepresenteerd kan 

worden, wat in de tabel is aangegeven. Wordt in dat geval alleen naar de maatregelen uit bijlage 2 gekeken, of 

tevens naar het temperen van ambities en (wederom) het verhogen van bepaalde inkomstenstromen? Kan het 

college een doorkijkje geven hoe zij daar tegenaan kijken? 
Perspectiefnota 2025 VVD Algehele financiële situatie / 

hoofdlijn

7 In zijn algemeenheid is opgevallen dat er weinig gekozen wordt voor het schuiven in ambities. Ambities zijn er om 

waar te maken, zo staat er. Toch zien we in de jaarstukken dat veel investeringen niet weggezet kunnen worden 

(e.g. niet waargemaakt kunnen worden) en dat er daardoor alleen naar andere stromen gekeken wordt, zoals het 

verhogen van de inkomsten. Moet in aanloop naar de begroting - en ook niet in het licht van het nog openstaande 

tekort - hier niet toch strakker naar gekeken worden?
Perspectiefnota 2025 VVD Hoofdlijn 7 'Ook van ondernemers vragen wij een bijdrage''. Tegelijkertijd staat bijvoorbeeld het Bussumse centrum steeds 

meer leeg, hebben ondernemers (al dan niet als gevolg van landelijke maatregelen of als na-wee van corona) het 

steeds zwaarder. Zouden wij deze groep juist niet moeten ontzien of juist extra ondersteunen?
Perspectiefnota 2025 VVD Parkeertarieven 7 Hoe zorgen we ervoor dat de opbrengsten van de  parkeertarieven terugvloeien naar verkeer (en verhoging 

veiligheid)?
Perspectiefnota 2025 VVD Hoofdlijn 8 Zou er - in het licht van de financiële situatie - niet kritischer gekeken moeten worden naar het al dan niet ''parkeren'' 

van de PM posten gezien het onbekende financiële effect
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Perspectiefnota 2025 VVD Geactualiseerd vertrekpunt 9 Financiële effecten vanuit kaderbrief Regio: op welke manieren heeft de Regio gekeken naar het prudent begroten 

en kijken naar kostenbesparing? Waarom heeft de Regio daarvoor gekozen? Krijgen we daar ook nog een 

''menukaart'' van?
Perspectiefnota 2025 VVD Ambities en ontwikkelingen 10 Eerder is door het college verdedigd dat maatwerk WMO niet structureel bijgeraamd hoefde te worden, omdat de 

het eerder opgenomen bedrag de ambitie was om uit te geven. Hiertoe is ook een motie verworpen om het wel 

structureel bij te ramen. Waarom is dit veranderd?
Perspectiefnota 2025 VVD Dekking via inkomsten 11 Er staat dat een deel van de algemene reserve als structureel dekkingsmiddel mag worden ingezet, maar dat deze 

verbonden is aan voorwaarden. Welke zijn dit? En waarom staat dit alleen ingeboekt voor 2026?
Perspectiefnota 2025 VVD Versa Welzijn 19 Afbouwende subsidie, levert 1-3 ton op de komende jaren. Terwijl ze in 2024 nog een inflatiecorrectie van 3 ton 

hebben gekregen. Heft elkaar op? Wat betekent dit voor de taken en werkzaamheden van Versa? Wat gaat Versa 

dan niet meer doen? Is daar al het gesprek met Versa over gevoerd? Waarom heeft het college deze keuze gemaakt, 

ook in het licht van de stijgende vergrijzing en toenemende Alzheimer, waarbij de focus met name zou moeten 

liggen op welzijn. Ook om ons zorgstelsel te ontlasten. De VVD heeft daar vorig jaar aandacht voor gevraagd. 

College was het toen met ons eens. Versa opereert met name in het welzijns veld. Dus wij zijn benieuwd naar een 

onderbouwing van deze keuze. 
Perspectiefnota 2025 VVD Weerstandsvermogen / Algemene 

Reserve

14 Er zit per 1-1-2024 bijna 40 miljoen euro in de Algemene Reserve. Hoe verhoudt dit zich met gemeenten van 

vergelijkbare grootte? 
Perspectiefnota 2025 VVD Weerstandsvermogen 14 Er wordt weer een beeld neergezet dat het rapportcijfer met kengetallen naar beneden duikelt. Hoe wordt dit 

gerijmd met het beeld zoals geschetst in de vraag van onze fractie bij de Jaarstukken over de ontwikkeling van de 

financiële positie?
Perspectiefnota 2025 VVD Financieel beeld programma 1 16 Welke ontwikkelingen in dit programma zijn het gevolg van wettelijke taken (autonoom) en wat is het gevolg van 

bovenwettelijke/gemeentelijke ambities (beleidskeuzes)?
Perspectiefnota 2025 VVD Uitstel nieuwbouw De Olmen 17 Hoe past de parkeergarage op de Olmen, met alle ruimtelijk-economische veranderingen in de afgelopen jaren in 

het centrum, nog in de Centrumvisie. Moet deze niet worden aangepast?
Perspectiefnota 2025 VVD Sport en bewegen 18 Keuze om inventarisatie beweegmogelijkheden in de openbare ruimte uit te stellen. waarom deze keuze? Hoe gaan 

we inwoners meer laten bewegen in het kader van stimuleren gezond leven? Buitenruimte is immers laagdrempelig.

Perspectiefnota 2025 VVD Uitbreiden fte WMO 19 Waarom is er een extra fte nodig voor de WMO? Is het aantal wettelijke taken voor de gemeente toegenomen of is 

het aantal aanvragen bij de WMO toegenomen? Toezegging vragen: vorig jaar heeft de VVD gevraagd om meer 

inzicht te krijgen in de WMO - voelt nu als een groot zwart gat - tav wat is wettelijk en welke aanvullende keuzes 

hebben wij gemaakt in GM? Gevraagd om een verdiepingstraject zoals bij jeugdbeleid/jeugdzorg. Wethouder had dit 

toegezegd. Is al duidelijk wanneer we dat kunnen verwachten?

Perspectiefnota 2025 VVD Extra coordinator beleidsplan 20 Kan de wethouder toelichten waarom er extra capaciteit nodig is voor het beleidsplan en het 

uitvoeringsprogramma? Het wordt nu toch ook al gedaan? Wat gaat deze extra fte doen? Zich ook bezig houden 

met de landelijke hervormingsagenda, aangezien hier nu nog geen aandacht aan wordt besteed? Of zal de extra fte 

zich direct met de jeugd bezig houden?
Perspectiefnota 2025 VVD Hervormingsagenda 21 Hoe zal de impact van de Hervormingsagenda zijn voor GM, is daar al enig zicht op? Zo ja, kunnen wij meer inzicht 

hierin krijgen (mag ook schriftelijk). Zo nee, wanneer gaat het college hiermee aan de slag?
Perspectiefnota 2025 VVD Circulaire economie 23 Zijn er geldstromen vanuit het Rijk om circulaire initiatieven te ondersteunen? Circulaire economie is een container 

begrip, waarbinnen vele keuzes gemaakt kunnen worden over hoever je als gemeente wil gaan.  De R-ladder is daar 

een hulpmiddel bij. Hoe kijkt het college tegen het opstellen van zo'n ladder in onze gemeente, als kader voor 

projecten en activiteiten?
Perspectiefnota 2025 VVD Renovatie gemeentewerven 25 Op basis van welke criteria worden de werven up-to-date gemaakt? Met andere woorden: wanneer is een 

gemeentewerf voor ons up-to-date? Kaders (bv, robuustheid, klimaatneutraal, duurzaam etc)
Perspectiefnota 2025 VVD Asfalt Rijweg Brinklaan 26 Wordt alleen het asfalt vervangen of worden er ook (visuele) verkeerskundige maatregelen toegepast als gevolg van 

de signalen van bewoners over dit stuk?

Perspectiefnota 2025 VVD Schuldhulpverlening structureel 

bekostigen

29 Waar is de aanname op gebaseerd dat er een toename verwacht wordt van het aantal hulpvragen? Welke trends 

liggen hieraan ten grondslag?
Perspectiefnota 2025 VVD Parkeerregisseur 29 Waarom is hier een nieuwe functie voor nodig, en zou dit ook vanuit de bestaande (niet ingevulde) vacatureruimte 

gedekt kunnen worden?
Perspectiefnota 2025 VVD Re-integratie 50% verlagen 31 Zijn er al gemeenten in het land bekend die een dergelijke maatregel hebben genomen? Wat zijn de effecten aldaar? 

Zijn de kosten aan de ''achterkant'' hoger als er geen sprake is van re-integratie? En wat betekent het voor de 

arbeidsmarkt (zeker in het licht van grote personeelstekorten)?
Perspectiefnota 2025 VVD Uitbreiding dienstverlening 

reisdocumentenpiek

34 Zou deze uitbreiding niet 5-jarig incidenteel moeten zijn? Immers is na deze periode redelijkerwijs een verlaging te 

verwachten van de piek (een dal) en zou zich dat ook moeten effectueren in de formatie
Perspectiefnota 2025 VVD Onvermijdelijke ontwikkelingen 34 Er zijn gesprekken over het vernieuwen van het raadssysteem en de website (BIS). Zou deze niet als onvermijdelijke 

ontwikkeling moeten worden opgenomen gezien het feit dat deze aan vernieuwing toe is?
Perspectiefnota 2025 VVD Cameratoezicht Bussum 34 Welke specifieke locaties lenen zich het beste voor cameratoezicht?

Perspectiefnota 2025 VVD Geen verkiezingsborden plaatsen 35 Wordt het door - het niet plaatsen van verkiezingsborden - geen rat race (ook financieel) om wie de meeste 

zichtbaarheid kan krijgen? Is deze bezuiniging werkelijk nodig, gezien de geringe opbrengsten? Hoe wordt er 

omgegaan met inwoners die bijvoorbeeld digitaal minder vaardig zijn (hetgeen waarop waarschijnlijk gedoeld wordt 

met ''voldoende andere kanalen'')
Perspectiefnota 2025 VVD Vacatureruimte Griffie & 

rekenkamer

35 Hoe kijkt u terug op het feit dat de énige twee organisatieonderdelen waarop bezuinigd wordt, raadsinstrumenten 

zijn? Als vertegenwoordiging van de inwoners van Gooise Meren krijgen we te maken met bezuiniging op 

raadsinstrumenten. Zou er niet veel strenger ook naar de eigen bezetting gekeken moeten worden binnen de 

gemeente? De FTE uitbreidingen binnen de organisatie vliegen ons immers om de oren.

Perspectiefnota 2025 VVD Vacatureruimte Griffe 35 In Amsterdam is enkele jaren een voorstel gedaan tot het verkleinen van het ambtelijk apparaat, met als suggestie 

aan de raad om dan ook naar de eigen instrumenten te kijken. Waarom is hier niet voor gekozen?
Perspectiefnota 2025 VVD Vacatureruimte Griffe 35 Waar wordt er in de gemeentelijke organisatie ''efficiënt'' gewerkt? Zouden hier dan ook kostenbesparingen kunnen 

optreden?
Perspectiefnota 2025 VVD Vacatureruimte Griffe 35 Zou er juist niet geïnvesteerd moeten worden in raadsondersteuning ten behoeve van onze taken als hoogste 

orgaan in de gemeente?
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Perspectiefnota 2025 VVD Rekenkamer 35 Waar zitten de kosten van de Rekenkamer hem in? Klopt de veronderstelling dat deze vooral zitten in reis- en 

onkosten, en niet zozeer in de onderzoekskosten zelf?
Perspectiefnota 2025 VVD Begrotingsscan 37 Is het mogelijk om de begrotingsscan te ontvangen

Perspectiefnota 2025 VVD Compensatie Rijk 37 Is inmiddels meer bekend over de compensatie van het afschaffen van de opschalingskorting?

Perspectiefnota 2025 VVD Subsidie-adviseur 38 Zou een coördinerende subsidieadviseur niet juist in de huidige vacatureruimte moeten passen, daar deze tijd 

bespaart binnen de huidige formatie als het gaat om subsidies?
Perspectiefnota 2025 VVD Financieel beeld programma 1 & 2 16 e.v. Is inzichtelijk wat investeringen in het voorveld hebben opgeleverd aan de achterkant? Enerzijds hebben wij minder 

structurele middelen als gevolg van het feit dat wij minder mensen met een laag inkomen hebben, maar zien ook dat 

bijvoorbeeld de WMO structureel wordt bijgeraamd
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Zou er - in brede zin - meer toelichting kunnen komen op de opbouw van de verschillende budgetten? Dit is nu 

nauwelijks inzichtelijk hoe dit is opgebouwd, wat de effecten zijn per maatregel etc.?
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Zou er - in brede zin - meer toelichting kunnen komen op de verschillende maatregelen? Bv. het ''schrappen 

ervaringsdeskundige'' is niet erg inzichtelijk (welke ervaringen etc.)?
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Zijn dit alle (c.q. de enigste knoppen) waaraan gedraaid kan worden, of kan in aanloop naar de begroting een nog 

grotere deep dive gedaan worden? Zijn dit alle bovenwettelijke budgetten (zijnde niet-gelabelde budgetten) of zijn 

er nog andere budgetten die niet gedaan zijn?
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Afschalen ambitie kunstzinnige vorming impuls: is dit het budget van 400k structureel als toegwezen bij de 

cultuurvisie/begroting? Hoeveel is hiervan toegekend en aan welke organisaties zijn deze toegekend? Hoeveel van 

de 4 ton structureel is al weggezet?
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Stoppen marketing en evenementen: Gooise Meren Marketing is opgeheven en bestaat niet meer. Waarvoor is dit 

budget van 252k nodig en wordt dit nu aan ingezet? Welke stichting/organisatie zit hier bij? Zou dit niet geschrapt 

moeten worden tot er een nieuw plan met onderbouwing voor middelen is vastgesteld?

Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Bijzondere bijstand: wat is nu bovenwettelijk wat wordt gedaan door gemeente? Om hoeveel mensen gaat het die in 

het bovenwettelijke deel zitten?
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Dienstverlening en communicatie: Wat is een kanaalstrategie?

Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Extra verhogen leges APV: wat betekent dit voor kostendekkendheid?

Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Niet uitvoeren woonvisie: deze post is vorig jaar structureel opgevoerd. De woonvisie komt dit najaar naar de raad. 

Welke werkzaamheden worden voor dit bedrag uitgevoerd?
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Participatievisie herijken incidenteel maken: waarom is dit nu een structureel budget? Een visie herijken doe je in de 

regel toch incidenteell
Perspectiefnota 2025 VVD Bijlage 2 - niet ingezette 

maatregelen

Afschaffen regionale samenwerking: hoe moet dit gelezen worden? op welk onderdeel, welk vlak wordt dit 

afgeschaft. Wat heeft dit voor effecten op bepaalde typen taken en dienstverlening?
Perspectiefnota 2025 VVD In hoeverre is de gemeente er het afgelopen jaren ingeslaagd om meer uit dezelfde euro te halen door het verhogen 

effectiviteit en efficiëntie van zowel het eigen apparaat als uitvoering instanties / gecontracteerde derden?

Perspectiefnota 2025 VVD In hoeverre hebben de investeringen in het voorveld voordelen aan de achterkant opgeleverd in het sociaal domein 

(mede gelet ook op de stijgende posten)?
Perspectiefnota 2025 VVD Kijkend naar de begroting 2025, in welke mate heeft het college voortschrijdend inzichten opgedaan het afgelopen 

jaar en in welke mate zien we deze terug in de begroting 2025?
Perspectiefnota 2025 VVD Kan de gemeente het ambitie-niveau duiden via concrete KPI's? Zo ja, hoe?

Perspectiefnota 2025 VVD Stadsecoloog De stadsecoloog is aangesteld als wens van de raad. Wat zijn zijn/haar concrete resultaten sinds het aantreden?

VV1-2024 VVD Onderhoud civiele kunstwerken en 

onderhoud openbare verlichting

15 Hoe kan het dat hier nooit eerder een beheersysteem voor geimplementeerd is? Hoe is er hiervoor op beheerd? Op 

welke termijn komt het eigen beheersysteem?

VV1-2024 VVD 17 Complimenten voor het gebruik maken van koppelkansen zoals de detectielussen en het verledden van de 

lichtmasten.
VV1-2024 VVD Renovatie groen Bilderdijkpark 17 Hoe staat dit in verhouding tot de nieuwe raming van onderhoud groen en gras? Wat levert dit op?

VV1-2024 VVD Klimaatadaptatie Spiegelstraat 18 Met compliment voor het verkrijgen van de subsidie. Met het oog op het kapitaallastenplafond: met hoeveel dalen 

de kapitaallasten als gevolg van de subsidie?
VV1-2024 VVD Areaaluitbreiding Krijgsma 18 De huidige structurele verhging en de eerdere algemene ophoging telt bij elkaar op tot 6,5 ton structurele kosten. 

Zijn er goedkopere opties?
VV1-2024 VVD Aanschaf nieuwe strooier 20 In hoeverre is - met het oog op warmer wordende winters - een back-up strooier noodzakelijk, met het oog op dat 

deze misschien nauwelijks gebruikt wordt?
VV1-2024 VVD Decembercirculaire 2023 28 Vanwege de actualisatie maatstaaf ''aantal huishoudens met laag inkomen'' krijgt de gemeente een structureel 

nadelig-effect. Hier heeft de VVD ook eerder vragen over gesteld. Heeft de daling zich doorgezet in deze maatstaaf 

en is dit nog te verklaren aan elementen (zoals economische situaties, mutaties in bevolkingsopbouw)? Zijn er 

ondertussen wel verwachtingen te verbinden aan deze daling met betrekking tot een daling in de kosten? Het lijkt 

immers nu dat een positieve maatsaaf (minder mensen met een laag inkomen) ''gestraft'' wordt door een korting 

van Rijksgelden
VV1-2024 VVD Voortgang nieuw financieel systeem 29 Wat maakt dat Gooise Meren niet heeft gekozen voor hetzelfde systeem als andere gemeenten die zonder 

problemen werken?
VV1-2024 VVD Brinklaan Noord - Vorig jaar heeft onze fractie vragen gesteld over Brinklaan-Noord en de voortgang daarvan bij de perspectiefnota. 

Zou u ons een update hierover kunnen geven?


